

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: SOUTH ELECTRONICS Date: 02-06-2024 02:42:40 PM Subject: Approval of the new electronic link to register at	السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الجنوب للإلكترونيات التاريخ: 02-06-2024 02:42:40 PM الموضوع: اعتماد الرابط الإلكتروني الجديد لتسجيل حضور اجتماع
Please kindly adopt the new electronic link to register attendance at the regular general body meeting, which will be held at twelve o'clock in the afternoon on Thursday, 6/13/2024, and the new email instead of the one mentioned in the invitation that was sent to your website, due to a technical error in the website and its replacement. In a new location Link to electronic registration to attend the new Authority meeting https://us06web.zoom.us/meeting/register/tZUkceCrqjs oGNMFCKW0nFJPSFqzDdQDvsV9 New email info@sec-jordan.com Attached is a copy of the meeting invitation with the link and the new email	يرجى التكرم باعتماد الرابط الإلكتروني الجديد لتسجيل حضور اجتماع الهيئة العامة العادي الذي سيعقد في تمام الساعه الثانية عشر من ظهر يوم الخميس الموافق 2024/6/13 والبريد الإلكتروني الجديد بدل من المذكورين في الدعوة التي ارسلت الى موقعكم الإلكتروني وذلك بسبب خطأ فني في الموقع الإلكتروني واستبداله بموقع جديد رابط التسجيل الإلكتروني لحضور اجتماع الهيئة الجديد https://us06web.zoom.us/meeting/register/tZUkceCrqjs oGNMFCKW0nFJPSFqzDdQDvsV9 البريد الإلكتروني الجديد info@sec-jordan.com مرفقين نسخه من دعوه الاجتماع مع الرابط والبريد الإلكتروني الجديد
02-06-2024	02-06-2024
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: ahed NASSER	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: ahed NASSER